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Beste inwoners van Uddel en omstreken,

Het einde van het jaar is een natuurlijk moment om terug te blikken op het afgelopen jaar en
vooruit te kijken naar wat komen gaat. Voor ons als bestuur was 2024 een bewogen en intensief
jaar, maar op veel gebieden kunnen we tevreden terugkijken.

In het voorjaar hebben we afscheid genomen van Frank van de Kolk, die na vele jaren als
bestuurslid en voorzitter zijn taken heeft neergelegd. Hoewel we zijn ervaring missen, zijn we als
bestuur goed in staat gebleken om deze verandering op te vangen.

Een belangrijk speerpunt dit jaar was het project GEUS. Dit toekomstplan richt zich op de
leefbaarheid, landbouw, natuur en recreatie in Uddel, Elspeet, Garderen en Speuld. Wij geloven dat
er een solide plan ligt voor deze sectoren en zijn benieuwd hoe de betrokken gemeentes, de
provincie Gelderland en waterschap Vallei en Veluwe hier in de praktijk invulling aan gaan geven.

Daarnaast hebben we ons ingezet voor het tegenhouden (of aanpassen) van een
asielzoekerscentrum bij kamp Nieuw-Milligen. Dit proces verliep niet zonder uitdagingen, maar het
resultaat stemt ons tevreden.

Met het oog op 2025 kijken we uit naar de start van de verkoop van woningen in het plan Aardhuis.
De verwachting is dat de verkoop in het voorjaar begint en de bouw na de bouwvak van start gaat.

We hopen dat het komende jaar rustiger zal verlopen dan het afgelopen jaar, waarin zelfs de inzet
van de Mobiele Eenheid nodig was om de orde te handhaven.

Namens het bestuur wens ik u fijne feestdagen en een gelukkig nieuwjaar toe!
Met vriendelijke groet,

Chris van de Boom
Voorzitter Uddels Belang

VOORWOORD



Samen werken aan een waardige jaarwisseling in Uddel

Beste inwoners van Uddel,

Met de komende jaarwisseling in het vooruitzicht willen wij als bestuur van Uddels Belang een
oproep doen aan alle inwoners, jong en oud, om samen te zorgen voor een veilige en positieve
jaarwisseling.

Hoewel de plannen voor een georganiseerd vreugdevuur dit jaar helaas geen doorgang
kunnen vinden, is dit geen reden voor negativiteit of overlast. We vragen iedereen om
respectvol met elkaar en elkaars eigendommen om te gaan. Laten we voorkomen dat Uddel
negatief in het nieuws komt.

Als gemeenschap hebben we de verantwoordelijkheid om samen te werken en onze
saamhorigheid te versterken. Ouders, houd contact met uw kinderen en moedig hen aan om
bij te dragen aan een gezellige en veilige jaarwisseling.

Ons dorp kenmerkt zich door verbinding en respect. Laten we voorkomen dat Uddel negatief
in het nieuws komt. Gebruik je gezonde verstand en draag bij aan een feestelijke overgang
naar het nieuwe jaar zonder excessen of schade.

Samen maken we er een onvergetelijke jaarwisseling van!

O P R O E P  O U D  &  N I E U W

I N L O O P A V O N D E N

In oktober zijn we gestart met inloopmomenten organiseren voor onze leden. Deze
bijeenkomsten bieden de mogelijkheid om in gesprek te gaan met het bestuur, om te horen
wat er leeft in het dorp, waar leden tegenaan lopen, en om ideeën en suggesties te delen.

De eerste inloopavond heeft inmiddels plaatsgevonden en werd bezocht door een aantal
geïnteresseerde inwoners. We kijken terug op een nuttige en waardevolle bijeenkomst. 

Ook komend jaar zullen we deze inloopmomenten organiseren, houd hiervoor de website
uddel.info in de gaten. We nodigen al onze leden van harte uit om langs te komen en met ons
in gesprek te gaan, zodat we samen na kunnen denken over de toekomst van ons dorp.



G E B I E D S A A N P A K  G E U S

U P D A T E

De afgelopen jaren hebben we jullie regelmatig op de hoogte gehouden van de ontwikkelingen
rond Gebiedsaanpak GEUS, een initiatief dat is ontstaan om samen maatschappelijke
uitdagingen in de Veluwse enclave Uddel-Elspeet-Garderen-Speuld aan te pakken. Deze
uitdagingen omvatten onder andere stikstof- en klimaatmaatregelen, landbouwtransitie,
woningbouw, en recreatie. Het doel van GEUS is een duurzame, leefbare en vitale toekomst
voor ons gebied.

Concept-gebiedsplan gereed
Inmiddels is het concept-gebiedsplan voor GEUS gereed. De betrokken besturen en colleges zijn
de afgelopen periode geïnformeerd en zullen naar verwachting in februari 2025 een besluit
nemen. Dit plan vormt de basis voor een integrale aanpak waarin natuur, leefbaarheid,
economie, en lokale identiteit in balans worden gebracht.

Wat betekent dit voor Uddel?
Voor Uddel bevat het concept-gebiedsplan van GEUS diverse concrete plannen die bijdragen
aan de leefbaarheid en toekomstbestendigheid van het dorp. Zo wordt er ruimte gereserveerd
voor de bouw van 250 nieuwe woningen aan de westzijde van Uddel en komt er een
bedrijventerrein tussen de Markveldweg en de Staverhul.
Ook wordt ingezet op de ontwikkeling van een centrale dorpskern rond de kruising
Aardhuisweg/N310, waarbij mobiliteit een belangrijke rol speelt. Er wordt gekeken naar de
transformatie van de N310 tot een dorpsweg, en verkeersveiligheid in de brede zin van het
woord. Verder staan plannen op stapel voor een robuust energienetwerk dat de energietransitie
kan ondersteunen, de aanleg van nieuwe wandelroutes en dorpsommetjes, enzovoorts.

Samen hebben we dit bereikt
Het gebiedsproces van GEUS is de afgelopen jaren tot stand gekomen dankzij de inzet van
velen. Inwoners, ondernemers, en maatschappelijke organisaties hebben actief meegedacht en
meegewerkt aan oplossingen voor de vraagstukken in de Veluwse enclave. Dankzij deze
gezamenlijke inspanningen ligt er nu een plan dat breed gedragen wordt en een solide basis
biedt voor de toekomst van Uddel en omgeving. We houden jullie op de hoogte van de verdere
besluitvorming in 2025.



In Uddel worden 30 nieuwe woningen gebouwd op de locatie De Heegde. De verkoop start
naar verwachting in het eerste kwartaal van 2025 via Bosrijck Makelaar & Taxateurs uit
Uddel.

In november en december organiseerde onderzoeksbureau Companen, in opdracht van de
gemeente Apeldoorn, twee drukbezochte bijeenkomsten in Het Blanke Schot om de
woningbehoefte in Uddel in kaart te brengen.
De eerste avond, op woensdag 20 november, richtte zich op jongeren van 16 tot 30 jaar.
Tijdens deze bijeenkomst deelden jongeren massaal hun ideeën en wensen over passende
woonmogelijkheden voor hun toekomst in Uddel.
Op maandag 2 december was het de beurt aan 55-plussers om mee te denken over
woningen die aansluiten bij hun levensfase. Ook deze avond werd enorm goed bezocht en
leverde waardevolle inzichten op.
Dankzij de enthousiaste deelname van jong en oud kan Companen nu een breed en
compleet beeld schetsen van de woningbehoefte in Uddel. Deze input vormt de basis voor
een toekomstgericht woningbouwplan dat aansluit bij de wensen van de gemeenschap.

WONINGBOUW



In november heeft de groencommissie opnieuw vergaderd om de aandachtspunten voor de
komende periode op een rij te zetten. Tijdens deze bijeenkomst hebben we diverse
onderwerpen besproken die bijdragen aan een groenere en leefbare omgeving in ons dorp.

Een van de eerste punten op onze agenda is het speelveld bij het Aardhuis. Binnenkort
wordt dit veld aangevuld met nieuwe speeltoestellen. De gemeente heeft hiervoor al de
voorbereidingen getroffen. Daarnaast onderzoeken we de mogelijkheid om bij de toestellen
op Grote Geezenhegge het grind te vervangen door een veiligere speelondergrond van
kunstgras.

Verder kijken we naar de plaatsing van extra bladkorven om het herfstblad volgend jaar
beter op te vangen en op te bergen. Ook staat het snoeien van de leilindes op de hoek van
de Aardhuisweg en Elspeterweg op de planning. Hiervoor zijn we in overleg met de
gemeente om te bepalen wat er mogelijk is. Tot slot zijn we bezig met plannen voor
snoeiwerk langs de strooiroutes om de verkeersveiligheid te verbeteren. Dit traject wordt
momenteel met de gemeente besproken en vervolgd.

Wil je meedenken over deze en andere groene initiatieven voor ons dorp? We zijn op zoek
naar nieuwe, enthousiaste leden voor het komende jaar. Heb je interesse mail dan naar
secretaris@uddelsbelang.nl

U P D A T E  G R O E N C O M M I S S I E  

Uddels Belang heeft dit jaar voor het
eerst meegedaan aan de Rabo
ClubSupport-actie en een prachtig
bedrag van €330,71 opgehaald. 

We hopen dit succes in 2025 te
herhalen. Bent u klant bij de Rabobank?
Dan vragen wij u om volgend jaar weer
op Uddels Belang te stemmen!

R A B O  C L U B S U P P O R T
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